
ماجرای عجیب اسکی باز بلاروس که خبرساز شد

محرومیت از المپیک به دلیل موضع سیاسی پدر!
گروه ورزشــی/ داریا دالیدوویچ اســکی باز اهل بــاروس بعد از اینکه 
از ســوی مقامــات ورزشــی این کشــور به اتهــام مشــارکت در اعتراضات 
ضددولتــی کنــار گذاشــته شــد و نتوانســت در المپیک زمســتانی 2022 
شــرکت کند تصمیم به فرار از این کشــور گرفت. این ورزشــکار 17 ســاله 
از کــد مخصوصــی کــه توســط فدراســیون بین المللــی اســکی )FIS( به 
اســکی بازان داده می شــود، محــروم شــد، کدی کــه به نوعــی مجوز این 
ورزشــکاران بــرای شــرکت در رویدادهایی اســت که زیر نظر فدراســیون 
جهانی اســکی برگزار می شــود. این اتفــاق در ماه دســامبر یعنی حدود 
دو ماه پیش و در پی تصمیم فدراســیون اســکی باروس رخ داد تا داریا 
نتوانــد در المپیــک و هیــچ رقابت دیگــری همراه با تیم ملی کشــورش 
حضــور یابــد. دالیدوویــچ در همــان زمان بــه خبرگــزاری رویتــرز گفت 
کــه محروم کــردن او از رقابت هــای المپیک 2022 زمســتانی بعد از آن 
رقــم خــورد که مســئولان ورزش کشــور او را به حمایت از گــروه مخالف 
دولت متهم کردند. فدراســیون اســکی باروس اما حاضر نشــد در این 
مورد توضیحی بدهد. ســرگئی دالیدوویچ، مربی و پدر داریا که خودش 
تجربــه حضــور در هفــت دوره المپیــک را دارد، در محافــل عمومی به 
طور آشــکار علیه الکســاندر لوکاشــنکو رئیس جمهور بــاروس و دولت 
تحت نظر او صحبت کرده و حتی در تظاهرات خیابانی که در آگوســت 
2020 و در پی انتخابات ریاســت جمهوری این کشــور صورت گرفت نیز 
مشــارکت داشــت. داریا حالا در جدیدترین گفت و گوی خود تأیید کرده 
که او و خانواده اش به لهســتان رفته اند و قصد بازگشــت به کشــور خود 
را ندارند: »نمی توانســتم حتی در کابوس های خود تصور کنم که روزی 
مجبور به ترک وطنم شوم، حتی تا همین سه چهار ماه پیش نیز چنین 
تصــوری برایم شــبیه یک کابوس بــود. هنوز هم حس می کنــم که فردا 
ســوار ماشــین یا هواپیما خواهم شد و برخواهم گشــت اما متأسفانه در 
واقعیــت، اوضاع طور دیگری اســت. من تصمیم داشــتم مدرســه ام را 
در بــاروس تمــام کنم امــا پدر و مــادرم گفتند باید مهاجــرت کنیم. به 
نظرم این اتفاق برای پدرم هم خوب است. البته من بابت این موضوع 

بشدت ناراحت و غمگین هستم.« 
ســرگئی، پــدر داریــا هــم تأکید کرد کــه خانــواده او قربانــی منازعات 
سیاســی در این کشــور شــد و دختــرش نیز بــه همین دلیــل از حق خود 
بابت حضور در المپیک زمســتانی پکن 2022 محروم شد و از این گفت 
که دیگر امکان ادامه فعالیت دخترش در کشور باروس وجود نداشت.
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 پنجره نقل و انتقالات زمســتانی سال 2022 یا در واقع پنجره میان فصل 2021-22 
یکی از پرســرو صداترین بازارهای نقل و انتقالاتی سال های اخیر به ویژه بعد از شروع 
دوران کرونــا بود. بســیاری از تیم ها دســت به خریدهای بزرگ زدنــد و تیم های خود را 
بــا بازیکنانــی که بعضی از آنهــا واقعاً گرانقیمــت بودند تقویت کردند. فیفــا به تازگی 
گزارشــی در همین زمینه منتشــر کرده است که در آن آمار نهایی نقل و انتقالات ژانویه 
2022 ارائه شــده اســت. طبــق گزارش فیفا در این بازار زمســتانی حــدود 1.03 میلیارد 
دلار هزینــه تیم هــا بــوده که به گفته فدراســیون جهانی فوتبال این عدد بازگشــت آمار 
بــه »اســتانداردهای قبل از کووید« در بــازار نقل و انتقالات را نشــان می دهد. این عدد 
نســبت به ژانویــه 2021 افزایش 74.7 درصدی را نشــان می دهد که عدد چشــمگیری 
اســت. فیفا در ادامه گزارش خود این طور نوشــته اســت: »در فوتبال مــردان، فعالیت 
بازار نقل و انتقالات تقریباً به سطح قبل از همه گیری )کرونا( بازگشته است. در مقایسه 
با امســال، در ســال 2020، درســت قبل از همه گیری، 1.16 میلیارد دلار در ژانویه هزینه 
شد، در حالی  که در ژانویه 2019 این عدد 1.1 میلیارد دلار بود.« باشگاه های لیگ برتری 
بــا 349 میلیــون دلار لیگ این کشــور را به پرهزینه ترین لیگ در زمســتان 2022 تبدیل 
کردنــد. از طرف دیگر، لیگ فرانســه از نظــر پول دریافتی در این دوره وضعیت بســیار 
خوبی داشــت چون باشگاه های فرانســوی در ژانویه 99 میلیون دلار از فروش بازیکنان 
خود به دست آوردند و البته در این آمار هم باشگاه های انگلیسی با درآمد 108 میلیون 
دلار در صدر قرار دارند. اما نسبت هزینه فرانسوی ها )75 میلیون دلار( خیلی کمتر از 
تیم های انگلیسی بود. فیفا همچنین از افزایش تعداد و هزینه های نقل و انتقالات در 
فوتبال زنان خبر داده اســت، افزایشــی حتی بیش از استانداردهای قبل از کووید19. در 
ماه ژانویه حدود 486 هزار دلار برای فوتبالیست های زن خرج شد که این رکورد نسبت 

به آمار 310 هزار دلار در سال گذشته پیشرفت چشمگیری را نشان می دهد.

ژوزه مورینیــو ســرمربی رم همــراه تیمش با نتیجه 2-0 مقابل اینتر شکســت 
خورد و از جام حذفی ایتالیا کنار رفت. مربی پرتغالی از اســتقبال گرم مســئولان 
تیم ســابقش )اینتر( از او، ابراز خرســندی و بابت باخت مردانش در سن ســیرو 

ابراز تأسف کرد. 
مورینیو در این مورد گفت: »رابطه من با اینتر ابدی است اما من برای کمک 
به رم و کسب پیروزی با این تیم به اینجا آمده بودم. شیوه ای که از من استقبال 
شــد و هدیه ای که آقایان ژانگ )رئیس باشــگاه(، ماروتا )مدیر اجرایی( و خاویر 
زانتــی )نایب رئیس باشــگاه( بــه من دادند، عالــی بود و من واقعاً احساســاتی 
شــدم. فقــط می توانــم از آنهــا تشــکر کنــم و هرگــز هم ایــن واقعیــت را کتمان 
نمی کنــم که رابطه ام با اینتر ابدی اســت. با این حــال اینجا آمده  بودم که با رم 
پیروزی کســب کنم. من الان نماینده رم و طرفداران رم هســتم. ما نتوانســتیم 
این بازی را ببریم اما اگر از 5 دقیقه ابتدایی بازی چشــم پوشــی کنم، من رم را 
تیمی دیدم که مقابل یک حریف بســیار قدرتمند مانند اینتر بســیار خوب بازی 

کرد.«
ســرمربی رم در ادامــه در مورد وضعیت داوری هم حــرف زد و داور را به باد 
انتقــاد گرفــت: »ما دو موقعیــت فوق العاده در نیمه اول داشــتیم اما نیمه دوم 
بــازی بیشــتر در کنترل مــا قرار گرفــت و تعداد پاس های مان بیشــتر شــد اما در 
نهایــت موقعیت چندانــی ایجاد نکردیم، چون اینتر مدافعانی اســتثنایی دارد. 
گل دوم آنها روند بازی را تغییر داد و البته روند داوری مسابقه را. تا پیش از این، 
فکر می کردم که داور از نظر فنی خیلی ســطح بالاســت اما بعد از آن گل، نظرم 
دربــاره او عوض شــد.البته فکر می کنم، برای یک داور نشــان دادن کارت زرد به 

فردی مثل مورینیو یک افتخار محسوب می شود!«

و  لیورپــول  ســتاره  مانــه  ســادیو 
تیــم ملــی فوتبال ســنگال که یکشــنبه 
شــب با ســنگال عنــوان قهرمانی جام 
ملت هــای آفریقــا 2021 را بــه دســت 
آورد، در حاشیه این مسابقات اقدامی 
برانگیــز  تحســین   و  انسان دوســتانه 
انجام داد. ســتاره لیورپولی ســنگال که 
در جریــان این مســابقات در یک بازی 
با ضربه شــدیدی به ســر مواجه شــد و 

مدت کوتاهی به بیمارستان رفت در 
طــول درمانش در بیمارســتانی در 
کشــور کامرون )میزبان مسابقات(، 
کــه  را  خانــواده ای  صورتحســاب 

به دلیــل  فرزندشــان  زندگــی 
خطــر  در  جانــی  صدمــات 
بود، به طــور کامل پرداخت 
بیمــار  ایــن  خانــواده  کــرد. 

پرداخــت  توانایــی  جــوان 
هزینــه درمان فرزند شــان که 
400 هــزار فرانــک آفریقایــی 
معــادل 515 پوند می شــد را 

نداشتند.
مانــه در تاریخ 5 بهمن در 

جریــان بازی تیم ملی ســنگال با کیپ 
نهایــی  یک هشــتم  مرحلــه  در  ورده 
جــام ملت های آفریقــا، در دقیقه 53 
به دلیــل برخــورد با دروازه بــان حریف 
دچار ضربه مغزی خفیف شد اما پس 
از درمان هــای اولیه به بازی ادامه داد. 
او در دقیقــه 63 آن بازی گل اول بازی 
و تیمــش را به ثمر رســاند و در نهایت 
هم در دقیقه 70 تعویض شد. بسیاری 
از کارشناسان پزشکی اقدام 
مســئولان تیم ســنگال در 
بازی دادن به این بازیکن 
انتقــاد  مــورد  بشــدت  را 
قــرار دادند. هــر چند در 
خوشــبختانه  نهایــت 
بــرای  تلخــی  اتفــاق 
نــداد.  رخ  ســادیو 
سنگال کیپ ورده 
را بــا نتیجــه 2 بــر 
داد  شکســت  صفــر 
و در ادامــه بــا غلبــه 
گینــه  تیم هــای  بــر 
استوایی، بورکینا فاسو 
قهرمانــی  بــه  مصــر  و 
آفریقا  ملت هــای  جــام 

2021 رسید.

گروه ورزشی/ منچســتریونایتد برابر برنلی 
قعرنشــین لیگ برتر، متوقف شد تا دو 
امتیاز مهــم دیگر را از دســت بدهد. 
طبق روال عادی شیاطین سرخ در 
این بازی باید بردی آســان کسب 
می کردند اما آنهــا نتیجه ای بهتر 
از تســاوی بــه دســت نیاوردنــد و 
از  شــد  باعــث   1-1 نتیجــه  ایــن 
جمع چهار تیم برتر خارج شوند 
و وســتهام بالاتــر از ایــن تیــم قــرار 
بگیــرد. در این بازی رالــف رانگنیک 
تصمیــم  منچســتریونایتد  ســرمربی 

گرفــت کریســتیانو رونالدو را نیمکت نشــین کنــد و با 
ترکیبی جدید تیم خود را به میدان بفرســتد. رونالدو 
در اواســط نیمــه دوم بــه زمیــن آمد و به ایــن ترتیب 
منتقدان او نمی توانند مثل بازی های گذشته، تقصیر 
را به گردن او و ســبک بــازی خودخواهانه او )به گفته 
آنها( بیندازند. البته در نیمه نخست بازی که رونالدو 
بــازی نمی کرد، مارکوس رشــفورد، جیدون ســانچو و 
ادینسون کاوانی ترکیب بسیار روان تر و خطرناک تری 
را ســاخته بودند. اگر نیک پــوپ در دروازه برنلی نبود 
یــا اگــر دو گل یونایتــد با تصمیــم ســخت گیرانه داور 
مردود اعام نمی شــد، یونایتد می توانســت در پایان 
45 دقیقه با برتری خوبی به رختکن برود. آنها مانند 

دیدار با میدلزبورو در نیمه اول مســلط بودند و اولین 
گل پــل پوگبا در 384 روز اخیر کمترین حق آنها بود. 
اما مشــکل همین اســت: این تیم نمی تواند در طول 
90 دقیقــه ایــن عملکرد را حفــظ کند. همیــن اتفاق 
در خانه اســتون ویــا هم روی داد، زمانــی که یونایتد 
برتری با دو گل را از دســت داد. می توان به این اشاره 
کرد کــه یونایتد قــدرت تمام کنندگی خوبی نداشــت 
و فرصت هایــش را از دســت داد، اما ایــن تیم آن قدر 
ســتاره دارد کــه بتوانــد پــس از دریافــت گل تســاوی 
هــم بــاز حمله کنــد و گل بزند. اما آنهــا در نیمه دوم 
فرصت هــای زیــادی ایجــاد نکردند و هیــچ ضربه ای 
داخــل چهارچــوب نداشــتند. در عوض داویــد دخئا 

کــه در نیمــه اول، صرفاً تماشــاگر بازی بــود، در نیمه 
دوم مجبور به چندین واکنش شــد. شاید آشکارترین 
مشــکل یونایتــد در خط دفاعــی بود، جایــی که هری 
مگوایر شــب خوبی را پشت سر نگذاشت. گل رافائل 
واران به این دلیل مردود اعام شد که در جریان آن، 
هم تیمــی اش مگوایر خطــا کرده بود. او ســپس روی 
گل تســاوی جــی رودریگــز مقصر بود. ایــن اولین گل 
برنلی در خانه برابر یونایتد از سال 2009 تاکنون بود و 
ســومین گل آنها در 731 دقیقه اخیر بازی هایشان به 
شمار می رفت. یکی دیگر از این سه گل را هم آنها در 
اواخر دســامبر در اولد ترافــورد با ضربه آرون لنون به 

ثمر رسانده بودند.

منچستریونایتد 2 امتیاز مهم دیگر از دست داد

 شیاطین بی رمق!

 نقل و انتقالات نجومی 
در ژانویه 2022

انگلیسی ها بازهم 
پرهزینه ترین بودند

 نظر عجیب مورینیو 
در مورد داوران

کارت دادن به من 
برایشان افتخار است!

اقدام جالب و ارزشمند سادیو مانه

ستاره واقعی؛ درون و بیرون زمین

ë  بعد از دوسال دوری، دوباره به اردوی 
تیم ملی برگشتی! اوضاع چطور است؟
مــن بــه تازگی بــه اردو برگشــته ام و 
فعاً منتظرم رئیس جدید فدراســیون 
تیرانــدازی انتخــاب شــود. چــرا کــه بــا 
تجربه 20 ســاله ام در این رشــته و کسی 
کــه ســال ها در تفنــگ بــادی مســابقه 
داده، توقع همــکاری دارم. می خواهم 
طبق برنامه پیش بروم و طوری تمرین 
کنــم که فشــار کمتری به مــن بیاید. به 
هرحــال  شــرایط من بــا تیرانــدازی که 
20 ســال از مــن کوچک تــر اســت، فرق 
دارد. مــن بــه کمــک فدراســیون نیــاز 
دارم تــا با شــرایط بهتــری تمرین کنم 
و مســیرم بــرای حضــور در مســابقات 
قهرمانی جهان و المپیک هموار شود. 
چرا که من شــرایط حضــور تمام وقت 
لازم  و  نــدارم  را  ملــی  تیــم  اردوی  در 
است فدراسیون تعامل بیشتری با من 
داشــته باشــد. طبق برنامه خودم، باید 
روزی 5 ســاعت بدنســازی و تیراندازی 
فدراســیون  بــا  بایــد  و  کنــم  تمریــن 

هماهنگ باشم.
ë  آســیایی بازی هــای  بــه  می خواهــی 

 هانگژو  برسی؟
شــهریور   2022 آســیایی  بازی هــای 
ســال آینده اســت و یک ماه بعــد از آن 
مســابقات قهرمانی جهان مصر برگزار 
هــم  المپیــک  انتخابــی  کــه  می شــود 
هســت، البته در این میان چند مسابقه 

بین المللــی و کاپ جهانــی هــم برگزار 
خواهــد شــد کــه بــا توجــه بــه وضعیت 
ارز و مشــکل همیشــگی کمبود فشنگ، 
فدراســیون باید به شــکلی برنامه ریزی 
کند که بــا بودجه اش همخوانی داشــته 
باشــد. از ســویی مــن دو ســال و نیــم از 
مســابقات تیراندازی دور بودم و قوانین 
هــم کمی تغییر کــرده و به همین دلیل 
شرایط سختی دارم. جام جهانی مصر و 
مسابقه برزیل در فروردین، کاپ جهانی 
باکو و... جزو برنامه های تیم ملی هست 

و باید خودم را برای آنها آماده کنم.

ë  چرا الهه احمدی بــه یکباره آن هم در
اوج، افت کرد؟

مســابقات  در   98 و   97 ســال  مــن 
خیلــی عالی تیر زدم  امــا از نظر ذهنی 
کــم آوردم. بــا اینکــه مســابقات خیلی 
نگرفتــم.  ســهمیه  امــا  رفتــم  خوبــی 
مــن کــم کاری نکــردم حتــی در فینال 
فینالیست ها هم مسابقه دادم اما بعد 
از المپیک ریو ســهمیه های جهانی کم 
شــد، اگــر کــم نمی شــد مــن و خدمتی 
بــا هــم ســهمیه المپیــک می گرفتیــم. 
راســتش شــرایط خیلــی خــوب نبــود. 

رکوردهــای  وضعیــت  ســه  در  مــن 
جهــان را تکــرار کــردم امــا بــه دلایلــی 
کــه نمی خواهــم بازگــو کنم، بــه خاطر 
فاصلــه بســیار کــم )مثــاً یــک دهــم( 
نتوانســتم ســهمیه بگیرم. البته خودم 
فکر می کردم از طریق رنکینگ سهمیه 
می گیــرم اما این ســهمیه هــم نصیب 
آرمینــا صادقیــان در تفنــگ بادی شــد 
چــون او بــه فینــال کاپ جهانی رســید. 
پــس از آن ســراغ تفنــگ خفیــف رفتم 
کــه آنجــا هم بــا اختــاف نســبتاً کم به 
البتــه  نرســیدم.  جهانــی  کاپ  فینــال 

بازهم قانون جدید اجازه نداد، چرا که 
ســهمیه رنکینگ به کسی داده می شد 
کــه پیــش از آن ســهمیه نگرفتــه بود و 
با ســهمیه کــرم زاده در ســه وضعیت، 
دیگر ســهمیه به من تعلــق نگرفت. با 
شیوع کرونا وقتی متوجه شدم سهمیه 
به من نمی رســد دیگــر تمرین نکردم، 
از ســویی با تعویق یکساله المپیک و با 
شرایطی که فدراسیون و سرمربی برای 

انتخابی گذاشتند، کاً قید آن را زدم.
ë  احتمالًا شــرایط ســختی را پشــت سر

گذاشتی؟

مــن تــوان ذهنی زیــادی بــرای دور 
خیلــی  امــا  گذاشــتم  حاشــیه ها  زدن 
ســخت بــود کــه از پــس آن برآیــم. بــا 
اینکه حضور او به نفع تیراندازان جوان 
شــد امــا در کل اتفاقــات خوبــی بــرای 
تیرانــدازی نیفتاد. به نظرم باید رشــته 
تفنــگ بــادی در المپیــک توکیــو مدال 
می گرفت اما حاشیه ها مانع این اتفاق 

شد.
ë  هــم المپیــک  در  غیبــت  دربــاره 

صحبت کن.
خیلی ســخت بود، البته سختی اش 
بــه دلیــل شکســت ها یــا حتی ســهمیه 
نگرفتن، نبود. شکســت و پیروزی برای 
ورزشکار است، همان طور که از پیروزی 
خوشحال می شود، باید شکست را هم 
قبول کند. من تجربه تلخم را پذیرفتم. 
چیــزی که مرا اذیت می کرد حاشــیه ها 
بود. چــون اصاً دنبال حاشــیه نبوده و 
نیســتم. می دانم ورزش همین است و 
بنابراین بایــد خودم را قوی کنم. بالاتر 
از شــخصیت تختــی در ورزش نداریم. 
هر وقت فشــار حاشــیه ها زیاد می شد، 
بــرای تحمل و عبــور از آن، فیلم تختی 
را می بینم و به خودم می گویم بالاتر از 
او که نداشته ایم. او با کلی سختی مدال 
گرفــت امــا شــرایط باعــث شــد آزرده 
خاطــر شــود. در هــر حال بــرای عبور از 
حواشــی، بــرای مقطعــی از تیراندازی 

دور شدم تا مشکات را حل کنم.

پریســا غفاری/ دارنده مدال نقــره رقابت های وزنه بــرداری قهرمان 
جهــان در ازبکســتان تمرینــات ســنگین اش را بــرای شــرکت در هفتــه 
پایانــی لیگ و بازی های آســیایی هانگــژو آغاز کــرد. مصطفی جوادی، 
ملی پوش دســته 81 کیلوگرم دراین باره بــه خبرنگار»ایران« گفت: »با 
وجود باتکلیفی در فدراســیون، تمرینات سنگینم را به صورت انفرادی 
در تهران شــروع کرده ام چون برای حضور در بازی های آســیایی نیاز به 
شــرکت در اردوهــای طولانی مدت اســت. بــا اینکه صحبت از تشــکیل 
اردو در اســفندماه بــود ولــی فعــاً که خبری نیســت.« او کــه در 2 هفته 
ابتدایــی لیگ امتیــازات خوبی برای تیم فولادیــن ذوب آمل با هدایت 
بهداد ســلیمی کســب کرده، دلایل عقب افتادن ایــن تیم از ذوب آهن 
را بیان کرد: »آســیب دیدگی تعدادی از وزنه برداران و ناآمادگی برخی 
از ملی پوشــان تیم فولادین باعث شــد که پیشــتازی را به تیم قدرتمند 
ذوب آهن واگذار کنیم. با وجود این تمام تاش خود را انجام می دهیم 
و عقــب ماندگــی را جبــران و عنــوان قهرمانــی را کســب می کنیــم.« 
ملی پــوش تیم فولادین ذوب آمل با اشــاره به جوان بودن اعضای تیم 
ملی گفت:»میانگین ســنی وزنه برداری ایران 23 ســال اســت. جوانی و 
انگیزه بالا ســبب شــد تیــم کشــورمان در رقابت های جهانی ازبکســتان 
عنوان نایب قهرمانی را کسب کند.معتقدم در صورتی که حمایت های 
بیشــتری از ملی پوشان شــود، مطمئناً ایران در بازی های آسیایی نتایج 
خوبــی می گیرد.« جوادی در پایان گفت: »پس از بازگشــت از تاشــکند، 

کادرفنــی تیم ملی تماســی با مــن نداشــته و طبق برنامه ریــزی خودم 
تمریــن می کنــم. خوشــحالم کــه نامــم در فهرســت اولیــه اعام شــده 
بــه کمیته ملــی المپیک برای هانگــژو وجود دارد، امیــدوارم در ترکیب 

اعزامی قرار بگیرم و اولین تجربه ام همراه با مدال باشد.«

جوانی و انگیزه عامل موفقیت تیم ملی در مسابقات جهانی بود

جوادی: کادرفنی تماسی با من نداشته است

گفت وگوی »ایران« با الهه احمدی که بعد از 2 سال به تیم ملی برگشته است

برای تحمل حاشیه ها، فیلم تختی را می بینم

خواب 36 روزه فدراسیون تکواندو

ساعی؛ رئیس بدون حکم 
 فائــزه زمانــی/ 36 روز از انتخــاب هادی ســاعی 
می گــذرد؛  تکوانــدو  فدراســیون  رئیــس  به عنــوان 
روزهایی که البته بدون حکم رســمی وزارت ورزش 
ســپری شــد. درحالــی که حتــی فدراســیون جهانی 
بــا پیام تبریک، ســاعی را به رســمیت شــناخته اما 
همچنــان خبری از حکــم وزارت ورزش ریاســت او 
نیســت تا فدراســیون تکواندو باتکلیــف بماند.در 
این میان شــائبه هایی وجــود دارد مبنی بر اینکه در 
اتفاقات اخیر و عدم اباغ حکم ساعی، پای پولادگر 
رقیب او  درمیان اســت و از طرفــی هم زمزمه های 
تکــرار انتخابــات بــه گــوش می رســد. در ایــن بیــن 
وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک ســکوت کرده و 
موضوع را در اختیار نهاد حقوقی ریاست جمهوری 
گذاشــته اند تا در این زمینــه تصمیم گیری کند. این 
درحالــی اســت کــه 6 مــاه تــا بازی هــای کشــورهای 
اســامی و 8 ماه تــا بازی های آســیایی هانگژو باقی 
است و این باتکلیفی در یکی از رشته های مدال آور 
ایران می تواند باعث خالی ماندن ســبد کاروان مان 
از مدال های تکواندو شــود. تکواندوی ایران با وجود 
امید زیــاد در دو المپیک اخیر نتوانســت انتظارات 

را بــرآورده کنــد و حالا ممکن اســت اتفاقــات ریو و 
توکیــو، این بــار در قونیه و هانگژو تکرار شــود. هادی 
ســاعی رئیس بــدون حکــم فدراســیون تکواندو در 
این بــاره به خبرنگار »ایــران«، گفت: »فعاً از حکم 
خبــری نیســت و هرموقــع بــه دســتم برســد، همه 
باخبــر می شــوند. درحــال پیگیــری هســتم و فعاً 
صبــر می کنم تا ببینــم چه اتفاقــی می افتد. خودم 
هم دلیل عدم اباغ حکم را نمی دانم و کســی هم 
چیــزی به من نمی گوید که درجریــان قرار بگیریم. 

شاید در روزهای آینده خبری شود.«

مهری رنجبر/ الهــه احمدی بعد از دو ســال و نیم دوری، 
دوباره به تیراندازی برگشته است. تیراندازی که از حاشیه ها 
فــراری اســت و وقتی نتوانســت ســهمیه المپیــک بگیرد، 
ترجیــح داد مدتی از هیاهــوی ورزش قهرمانی دور بماند. او 
می گوید که روزهای سختی را گذرانده؛ روزهایی که حواشی 
بیشــتر از شکســت ها اذیتش کرده اســت. الهــه احمدی در 
گفت وگو با »ایران« درخصوص آنچه پشــت سرگذاشته و 

اهدافی که دارد، صحبت کرد.

احمدی  در دور دوم المپیک به خط پایان نرسید
عاطفه احمدی اســکی باز ایران در المپیک زمســتانی، دیروز شــروع 
خوبــی در رقابت هــای اســکی آلپایــن داشــت امــا در دور دوم اوت کرد. 
او کــه بــرای اولین بار المپیــک زمســتانی را تجربه می کرد، بــدون مربی 
در مســابقات حاضــر شــد تــا همزمان هــم مربی خــودش باشــد و هم 
اســکی باز! احمــدی در دور اول مــاده مارپیچ کوچک بین 88اســکی باز 
بــا ثبت رکورد یــک دقیقه و 11 ثانیــه و 88صدم ثانیه نفــر پنجاه  وهفتم 
شــد، در حالی که 30اسکی باز به خط پایان نرســیدند. درضمن احمدی 
در دور دوم میان 35اســکی باز به خط پایان نرسید تا المپیک زمستانی 
پکن برای او به اتمام برســد. گفتنی اســت در ادامه این رقابت ها دانیال 
ساوه شمشــکی اســکی باز صحرانــوردی که با مثبت شــدن تســت کرونا، 
سید ســتار صید جایگزین  وی  شــده و فردا صبح در 15 کیلومتر کاسیک 

مسابقه می دهد.

تحویل طلای کمیل قاسمی در پاریس
مــدال برنز کمیل قاســمی بــه مقامات کمیتــه بین المللــی المپیک 
تحویــل داده شــد. با بررســی مجــدد نمونه هــای المپیــک 2012 لندن و 
مثبت شدن تست دوپینگ آرتور تایمازوف ازبکستانی و مودزامانشویلی 
گرجســتانی، کمیــل قاســمی به مــدال طــای کشــتی آزاد 120 کیلوگرم 
رسید. از دوسال پیش بود که کمیته بین المللی المپیک )IOC( موضوع 
تعویض مدال ها را مطرح کرد اما این پروســه طولانی شد. این درحالی 
است که کمیته بین المللی المپیک 22 آبان در وب سایتش مدال کمیل 
قاسمی را تأیید کرد. کمیته ملی المپیک با تحویل مدال برنز قاسمی به

IOC در پکن، قرار است در اولین مسابقه بعدی مدال طای کشتی گیر 
ایران را تحویل بدهد که احتمالًا المپیک 202۴ پاریس خواهد بود.

کاستلانی: سید و معروف، کار مربی را آسان می کنند
ســرمربی تیم والیبال فنرباغچــه بعد از پیروزی ایــن تیم مقابل کن 
فرانسه در لیگ قهرمانان اروپا به تمجید از سیدمحمد موسوی و سعید 
معروف، دو ســتاره ایرانی تیمش پرداخت. دانیل کاســتانی تأکید کرد 
کــه آنها عصای دســت مربیان هســتند: »آنها سال هاســت کــه همدیگر 

و  می شناســند  را 
کار  موضــوع،  ایــن 
مربــی،  هــر  بــرای  را 
آســان می کند.« او که 
قبــاً بــا ســید در تیــم 
لیگا  پــاس  اولشــتین 
کار کــرده، بــه تســنیم 
ی  ســو مو « : گفت
مثــل همــه بازیکنــان 
شــخصیت  ایرانــی، 
و  دارد  مبارزه طلبــی 
اســت.  جنگجــو  یــک 
او  احســاس  و  علــم 
کمــک  بــه  همیشــه 

تیــم می آیــد و بــرای مــن لذت بخــش اســت کــه می توانیــم با هــم کار 
کنیم.«ســرمربی آرژانتینــی تیم فنرباغچه از حضور پاســور نابغه ایرانی 
در تیمش خوشحال است:»معروف بازیکنی متعلق به بالاترین سطح 
فنــی جهــان اســت. او در هــر تیمی کــه حضــور دارد، نقش رهبــر را ایفا 
می کند. معروف می تواند چیزی فراتر از تکنیک و تاکتیک به تیم بدهد. 
مــا بــه چنیــن شــخصیتی در تیم نیاز داریم. شــما بســرعت شــخصیت 
معــروف را درک می کنیــد. عــاوه بــر ایــن، فروتنــی او کمــک می کند تا 
براحتــی در خدمت تیم باشــد. ارتباط برقرار کردن بــا این نوع بازیکنان 

آسان تر است.«


